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[KarIskov J ansen.] 
når man er inde i overvejelser, og inden 
disse overvejelser er endeligt afsluttet, til at 
henlede opmærksomheden på et sådant for- 
hold. 

Jeg kunne måske have lyst til at stille 
yderligere et spørgsmål: agter boligministe- 
ren, for så vidt som forholdene nu muliggør 
det, at fremsætte lovforslag i det kommende 
folketingsår på dette område? 

Boligministeren (Helge Nielsen): Jeg sy- 
nes, det er helt i orden; at hr. Karlskov Jen- 
sen peger på problemet, men det, jeg mener 
er lidt forhastet, er at bede mig om et svar, 
før overvejelserne er tilendebragt; det plejer 
man normalt ikke. Jeg vil henvise til, hvad 
jeg tidligere, vistnok indtil flere gange, har 
sagt i denne sal, og hvad jeg også skriftligt 
har givet udtryk for, at forslag om planlovsre- 
formen og regions- og landsplanlægningen 
påregnes fremsat i næste folketingsår. 

Hermed sluttede spørgsmålet, og spørge- 
tiden var dermed til ende. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til lov om æn- 
di-ing af lov om bybefolkningens forsyning 
med mælk og fløde. (Ændringer med henblik 
på Danmarks tilslutning til De europæiske 
Fællesskaber). 

(Første behandling af lovforslaget (nr. 85) 
findes i tidenden sp. 2775, udvalgets be- 
tænkning i tillæg B. sp. 1127). 

Der var stillet 3 ændringsforslag i betænk- 
ningen. 

Uden for betænkningen var der ikke stil- 
let ændringsforslag. 

* 
Lovforslagets paragraffer, ændringsforsla- 

gene og spørgsmålet om lovforslagets over- 
gang til tredje behandling sattes til for- 
handling under ét. 

Nonnann Andersen: Som formand for 
udvalget vil jeg tillade mig at anbefale lov- 
forslaget til vedtagelse med de af ministeren 
stillede ændringsforslag. 

Udvalget har i sine møder drøftet ikraft- 

trædelsesdatoen, og man blev her enig om at 
fastsætte denne til den 1; februar 1973. Det 
er det tidspunkt, da landbrugsordningerne 
træder i kraft for de nye medlemslande i 
EF. Dette er dog ikke afgørende for lovfor- 
slaget, idet jeg er af den opfattelse, at alle i 
udvalget er enige i, at loven lige så godt kan 
betragtes som en fortsættelse af den indstil- 
ling, der fremkom fra et flertal af det ud- 
valg, der blev nedsat af h a n  t  i 
1965, og som afgav betænkning ,i 1971, nem- 
lig en indstilling om ophævelse af mælkelo- 
ven i det hele taget. ; ' ' b . :i 

Udvalget og ministeren er derfor enedes 
om at lade ordene i titlen: 홢(Ændringer med 
henblik på Danmarks tilslutning til De eu- 
ropæiske Fællesskaber)" udgå, da lovfor- 
slaget ønskes gennemført under alle omstæn- 
digheder. 1 

Jeg finder ikke anledning til yderligere 
kommentarer og anbefaler lovforslaget til 
vedtagelse. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Ændringsforslag nr. 2 om en ny affat- 
telse' af § 1, § 1 i den ændrede affattelse, æn- 
dringsforslag nr. 3, § 2, således ændret, 
og ændringsforslag nr. 1 angående titlen 
vedtôges uden afstemning. 

Lovlog-slagéts. overgang til tredje behandling 
vêdtoges uden afstemning. 

Første næstformand (Grete Hækkerup): 
Jeg foreslår, at lovforslaget går direkte, til 
tredje behandling uden fornyet udvalgsbe- 
handling. Hvis ingen gør indsigelse mod 
dette forslag, betragter jeg det som vedtaget. 
(Ophold). Det er vedtaget. ; 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til, lov (Yffb 
grundejerbidrag til offentlige veje. (Ve' ibi'-, 홢 
dragslov). , 

(Første behandling af lovforslaget (nr. 62) 
findes i tidenden sp. 2098, udvalgets be-, 
tænkning i tillæg B. sp.,1111), 

Der var stillet 10 ændringsforslag i be- 
tænkningen. >: : i 


